
PROTOKOL Nr XXXl2013 

z Obrad xxx Sesji Rady Gminy Kotun 


odbytych w dniu 8 lipca 2013 r. 


Sesja odbyla siy w sali konferencyjnej Urzydu Gminy w Kotuniu. 
Obrady rozpoczyly siy 0 godz. 1500 a zakonczyly siy 0 godz. 16,00. 

Ustawowa liczba radnych - 15 
W obradach uczestniczylo - 14 radnych, to jest 93% og61nego skladu rady llista 
obecnosci w zal,!czeniu do protokoru/. 

Porzadek posiedzenia: 

1. Otwarcie Obrad XXX Sesji Rady Gminy 

2. Wnioski do porz'!dku obrad 

3. 	 Podjycie uchwaly w sprawie zaci,!gniycia kredytu konsolidacyjnego na splaty 
wczesniej zaci,!gniytych kredyt6w 

4. 	 Podjycie uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Kotun na lata 2013-2026. 

5. Podjycie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy na 2013 rok 

6. 	 Podjycie uchwaly w sprawie okreSlenia granic obwodu Szkoly Podstawowej 
im. Bogdana Arcta w Kotuniu. 

7. Przyjycie protokoru z poprzedniej sesji 

8. Zamkniycie Obrad XXX Sesji Rady Gminy. 

Ad pkt 1 
Przewodnicz'!ca Rady Anita Drabarek otworzyla Obrady XXX Sesji Rady Gminy 
Kotun. Stwierdzila quorum tj. na 15 radnych obecnych jest 14. Nastypnie przywitala 
przybylych na Obrady: Radnego Rady Powiatu Siedleckiego Jana Kucia, W6jta 
Slawomira Adamiaka, Skarbnika Gminy Barbary Jonsk'!, Sekretarza Gminy 
Slawomira Smolaka i radnych . 

Ad pkt 2 
W6jt Slawomir Adamiak poprosil radnych 0 zamiany plll1k.tu 4 z 5 ze wzglydu na fakt 
iz naturalna kolejnose dzialan powinna bye nastypuj,!ca: najpierw zmiany budzetu 
a dopiero zmiany WPF. 

Wiycej wniosk6w do porz'!dku obrad nie zgloszono. 

PrzewodnicZ'!ca Rady Anita Drabarek poddala pod glosowanie powyzszy wniosek 

W6jta. 

Wniosek zostal przyjyty jednoglosnie /za-141w glosowaniu jawnym. 


http:plll1k.tu


Ad pkt 3 

W6jt Slawomir Adamiak poinformowal radnych 0 kilku spotkaniach w tej sprawie. 

Niniejsza uchwala zostala gruntownie przedyskutowana na spotkaniach z Radnymi . 

Wg RIO powyzsza uchwala jest wymagana do zacii:jgniycia kredytu 

konsolidacyjnego. 


Radny A. Skwierczynski zapyta1 0 rozdysponowanie wolnych srodk6w, jakie mogi:j 

powstae po konsolidacja kredyt6w. 

W6jt S. Adamiak odpowiedzial, ze co do wielkosci wolnych srodk6w jakie powstani:j 

po konsolidacji kredyt6w to na ta chwily nie wiadomo poniewaz zdecyduje 0 tym 

przetarg. W6jt zadeklarowal, aby w sierpniu i wrzesniu spotkae siy z radnymi w tej 

kwestii przy okazji tworzenia budzetu na 2014 r. 

Skarbnik B. lonska odpowiedziala, ze budzet 2012 zakladal konsolidacjy kredyt6w, 

wiyc w tym roku raczej nie bydzie zadnych wolnych srodk6w do dyspozycji radnych 

i W6jta 


Radny K. Gajowniczek oswiadczyl, iz daje poparcie dla tej uchwaly oczekuji:jc 

daleko idi:jcej wsp61pracy z w6jtem proszi:jc 0 powaZni:j debaty przy podejmowaniu 

kluczowych decyzji dla Gminy. 


Radny M. Adamczyk zapytal j ak zwrot za kanalizacje wplynie na budzet. 

Skarbnik B. lonska wyjasnila ti:j kwestiy. 

W6jt S. Adamiak poinformowal ponadto, iz zwrot za gimnazjum jest realizowany na 

biezi:jco, Zwrot za kanalizacjy jest obecnie rozliczony, zas II transza bydzie prawie na 

100 % w tym roku. 


Radny M. Chojecki zapytal 0 stan zabezpieczenia przed klyskami Zywio1owymi. 

W6jt S. Adamiak odpowiedzia1, iz w planie budzetu jest rezerwa 0,2% tj 56000 zl na 

ta kwestie i moze bye uruchomiona w przypadku ogloszenia klyski Zywiolowej 


Wiycej uwag ani pytail nie zgloszono. 


Przewodniczi:jca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXXJ203/2013 w sprawie 

zacil:!gniycia kredytu konsolidacyjnego na splaty wczeSniej zacil:!gnicrtych kredyt6w. 


Uchwala zostala podjyta wicrkszoscii:j glos6w (za-9, przeciw - I, wstrzymalo siy 4 

osoby) w glosowaniujawnym. 


Ad pkt 4 
Radny M. Adamczyk poprosil, aby w takich sprawach jak powyzsza uchwa1a 

zwolywae Komisjy Finans6w. 

Do niniejszego punktu uwag ani pytan nie zgloszono. 


PrzewodnicZ<tca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr xxx/204/20 13 w sprawie 



zmian w budZecie Gminy na 2013 rok. 

Uchwala zostala podjyta wiykszosci'l glos6w (za-13, przeciw - 0, wstrzymalo siy 1 
osoby) w glosowaniujawnym. 

Ad pkt 5 
Do niniejszego punktu uwag ani pytan nie zgloszono. 

PrzewodnicZllca Rady odczytala projelct Uchwaly Nr XXXl20S/2013 w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotuit na lata 2013-2026. 


Uchwala zostala podjyta wiykszosci'l glos6w (za-13, przeciw - 0, wstrzymalo siy 1 

osoby) w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 6 
W6jt S. Adamiak uzasadnil projelct uchwaly koniecznosci'l w1'lczenia obwodu 

zamykanej szkoly w Broszkowie do obwodu SP w Kotuniu. 


Radny M. Adamczyk zapytal co siy stanie jesli WSA uchyli ostatecznie uchwaly 0 


likwidacji szkoly w Broszkowie. 

W6jt S. Adamiak wyjasnil, iz na dzien dzisiejszy nie wiadomo jak ta sprawa 

zakonczy siy w WSA a Gmina musi zapewni6 objycie wszystkich uczni6w w ramach 

istniej'lcych obwod6w szkolnych. 


Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodnicz'lca Rady odczytala projelct Uchwaly Nr XXXl206/20 13 w sprawie 

okreslenia granic obwodu Szkoly Podstawowej im. Bogdana Arcta w Kotuniu. 


Uchwala zostala podjyta wiykszosci'l glos6w (za-12, przeciw - 0, wstrzymalo siy 2 

osoby) w glosowaniujawnym. 


Ad pkt 7 

Protok61 z poprzedniej sesji zostal przyjyty wiykszosci'l glos6w (za-12, przeciw - 0, 
wstrzymalo siy 2 osoby) w glosowaniu jawnym. 

Ad pkt 8. 
Wobec wyczerpania porz'ldku obrad Przewodnicz'lca Rady Gminy Anita Drabarek 
podziykowala wszystkim za przybycie i udzial w sesji. Nastypnie zamknyla Obrady 
XXX Sesji rady Gminy Kotun . 

PRZEWODNIC7.\CY 

mgr Anita 

D 


